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Besvarelse af spørgsmål 34 alm. del stillet af Det Energipolitiske Ud-
valg den 15. december 2009 efter ønske fra Flemming Bonne (SF).     

Spørgsmål 34:
Hvad mener ministeren om at indsamle data om energiforbruget i BBR, 
så de enkelte bygningers energiforbrug kan sammenholdes og analyseres?

Svar:
Som led i implementeringen af regeringens strategi for reduktion af ener-
giforbruget i bygninger fremsatte jeg den 29. oktober 2009 forslag til lov 
om ændring af lov om bygnings- og boligregistrering. Lovforslaget blev 
vedtaget af et enigt Folketing 10. december 2009 og træder i kraft 1. ja-
nuar 2010. Lovændringen giver økonomi- og erhvervsministeren hjem-
mel til at indsamle oplysninger om energiforbrug i BBR.

Jeg forventer, at lovændringen vil skabe et rigtig godt grundlag for at op-
nå et korrekt og løbende opdateret billede af det faktiske energiforbrug i 
bygninger. Jeg anser en tilvejebringelse af god og præcis viden om ener-
giforbruget i såvel den enkelte bygning som den samlede bygningsmasse 
for nødvendig, hvis vi skal realisere de store energibesparelsespotentialer, 
der findes i den eksisterende bygningsmasse.
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